
Oliver (28 years)

Education Highest Education Level: Bachelor
Studies: Kommunikation

Languages German - Mother tongue
English - Fluent to Business fluent (C1 / C2)
French - Basic (A1 / A2)
Italian - Fluent (B1 / B2)
Spanish - Fluent to Business fluent (C1 / C2)
Portugiesisch - Grundkenntnisse

Clothing measurements Height: 1.79 m
Clothing size: L

Experience
German:
3 1/2 Jahre Gastronomieerfahrung als Barkeeper der "Dude Retro Lounge
Bamberg" und der Bar des jährlichen "KONTAKT"-Festivals in Bamberg.
Eine Sommersaison am Ausschank auf dem "Wilde-Rose"-Keller in Bamberg.
Sehr gute Kommunikationsfähigkeit mit Kunden, schnelle Auffassungsgabe und
Zuverlässigkeit bei der Arbeit.
6-monatiges Praktikum bei Universal Music GmbH Berlin im Bereich Key Account
Management.
Host und Security im Corona-Impfzentrum Köln und der "Kind+Jugend" Messe.
English:
3 1/2 years of experience in the gastronomy as a bartender at the "Dude Retro

... more working experience can be seen online

Jobs & Reviews
Kind + Jugend 2021
(3 Days in Köln for W.I.S. Event + Service GmbH & Co. KG)

Impfzentrum Koelnmesse
(6 Days in Köln for W.I.S. Event + Service GmbH & Co. KG)

Impfzentrum Koelnmesse
(6 Days in Köln for W.I.S. Event + Service GmbH & Co. KG)

This sedcard was created with the online platform www.instaff.jobs, which is run by inStaff &Jobs GmbH.
Oliver is entitled to use this sedcard for his own purposes and is personally responsible for the published information and images.
This profile can be seen online: https://www.instaff.jobs/hostessen/sedcard/Oliver-4282912
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